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Abstract (en)
The container (2) has a dispensing head (3) in the form of a body (30, 40, 50) with two cavities (35) for injection-moulded plastic nozzle holders (10)
with nozzles (20) which have swirl channels connected to a transverse feed tube linked to the container via an axial duct. The cavities are located in
a push-button section (30) of the dispensing head which is linked by a hinge (40) to a fitting skirt (50).

Abstract (fr)
La présente invention concerne une tête de distribution comportant un corps (30 ; 40 ; 50) présentant deux logements destinés à recevoir chacun un
porte-buse (20) muni d'une buse (10), les logements communiquant chacun avec l'extérieur par une ouverture latérale et par une ouverture frontale,
chaque porte-buse étant agencé de manière à communiquer avec un conduit d'alimentation après avoir été introduit par une ouverture latérale, la
sortie du produit s'effectuant au travers de l'ouverture frontale correspondante. <IMAGE>
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